
Referat fra møte i Leksvik Menighetsråd onsdag 13. november 2019 kl. 19.00 -22.15 på 

forsamlingshuset 

 

Tilstede: Elise Tetlimo, Line Marie Rosvold Fjeldahl, Berit Selseth Ramdal, Cecilie Kristin Balvold 

(1.vara), Verena Erne Grønning, Ola Gunnar Hjellup, Knut Øystein Landsem og Paul Andreas 

Johansen. 

Line åpnet møtet med tema velsignelsen. 

 

Sak 52/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Vedtak: Innkalling og sakliste godkjennes 

 

Sak 53/19 Gjennomgang av post og referatsaker 

Elise refererte fra Tårnagenthelg hvor 17 av 21 8-åringer deltok. 

Verena redegjorde for brev fra Kirkens SOS (telefon- og chattjeneste) som nå er en egen 

organisasjon uavhengig av Kirkens Bymisjon. 

Referat fra jubileumskomiteens møte 7.november. Litt usikkert om alle medlemmer hadde 

fått referatet. Litt mer om dette etter sak 59/19. 

Kirkekaffe på forsamlingshuset etter jubileumsgudstjenesten 20.sept. 2020. Helselaget 

forespurt om å stå for serveringen. Line bestiller forsamlingshuset. 

Vedtak: Post og referatsaker tas til etterretning. 

 

Sak 54/19 Valg av leder og nestleder (oppfølging av sak 49/19) 

På konstitueringsmøtet mandag 21.oktober ble Elise Tetlimo og Line Marie Rosvold Fjeldahl valgt 

som henholdsvis leder og nestleder. Valget ble fortatt ved akklamasjon. Dette viser seg ikke å være 

gyldig etter virksomhetsreglene (§1.3) hvor det står at valget skal være skriftlig. 

Vedtak: Skriftlig valg ga følgende resultat: 

Som leder velges Elise Tetlimo 

Som nestleder velges Line Marie Rosvold Fjeldahl 

 

Sak 55/19 Valg av deltakere i utvalgene/komiteene 

Vedtak: Valget ga følgende resultat: 

Trosopplæringsutvalget: Cecilie Kristin Balvold 

Diakoniutvalget:  Line Marie Rosvold Fjeldahl 

Festkomite:   Berit Selseth Ramdal og Paul Andreas Johansen 

Redaksjonskomite:  Ola Gunnar Hjellup 

Gudstjenesteutvalg:  Knut Øystein Landsem 



 

Sak 56/19 Reklame i menighetsbladet 

Leksvik og Stranda Menighetsblad hadde ikke reklame/annonser. Menighetsbladet for de andre 

sognene i Indre Fosen kommune hadde reklame/annonser. Menighetsrådet i Leksvik ser ingen 

åpenbare fordeler, det måtte i tilfelle være økonomi, med å ta inn reklame i bladet. Kanskje bør det 

utarbeides retningslinjer for bladet. 

Vedtak: Menighetsrådet i Leksvik går inn for et reklame- og annonsefritt menighetsblad og 

oppfordrer redaksjonskomiteen til å innkalle menighetsrådene i Indre Fosen kommune til et møte for 

å diskutere reklame-/annonseproblematikken. 

 

Sak 57/19 Kirkekaffe på Harrys Spiseri 

Harry Lysvand har tatt kontakt med spørsmål om det er mulighet for å ha kirkekaffe på spiseriet etter 

gudstjeneste. Det er lite sitteplasser med bord i kirken og kirkekaffedeltakerne blir ofte stående på 

vei ut døra. Menighetsrådet ser det ikke som noen god løsning å ha kirkekaffe på Harrys Spiseri. 

Avstanden til kirka (ikke alle kjører bil) er for stor og det vil ikke være riktig å prioritere en aktør 

framfor en annen. En bør heller se på muligheter for å forbedre bekvemmelighetene for å  arrangere 

kirkekaffe i kirken. En bør ha et møte med kirketjenerne for å se på mulighetene. Kanskje neste 

menighetsrådsmøte kan legges til kirka. 

Vedtak: Menighetsrådet går ikke inn for å ha kirkekaffe på Harrys Spiseri 

 

Sak 58/19 Planlegge julens arrangementer 

5. jan. kl. 16 Juletrefest for voksne på forsamlingshuset. Ansv.: Elise 

Julaften kl. 11 v/Leksvik sykehjem. Ansv.: Line 

Juleavslutning i kirka for skolene og barnehagene. Ansv.: Verena 

Konsert 5. juledag. Ansv.: Knut Ola. Kari setter opp kirkevert (Berit Selseth Ramdal kan forespørres) 

 

Sak 59/19 1.vara fast på møter 

Vedtak: 1. vara innkalles til alle menighetsrådets møter.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Etter at alle saker på den godkjente møtelista var behandlet, ble økonomi i forbindelse med 

kirkejubileet tatt opp. Her ble det redegjort for de ulike fond det kan søkes penger fra. Likeledes ble 

det redegjort for hvilke søknader om økonomiske midler som er sendt. Mye er usikkert enda. 

Økonomi (budsjett) i forbindelse med jubileet legges fram som sak på neste menighetsrådsmøte.   

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Forslag fra Verena: Opprettelse av arbeidsutvalg settes opp som sak på neste møte. 

 

Ref. Paul 


